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BENJAMÍNCI 

 

V sobotu jsme se v počtu 6 závodníků vydali do krásné oblasti Jížní Moravy na turnaj 

mistroství Moravy v Uherském Hradišti. Na tento turnaj se sjelo na 300 závodníků z celé 

Moravy, několik klubů Čech a Slovenska.  

 

HODNOCENÍ ZÁVODNÍKŮ: 

 

Benjamínci U9 

Papavasilevský Marek   – 27 kg   1V/3P   3. místo 

- začátečník v závodním judu a jeho třetí velké závady. Byla vidět nervozita, ale 

snažil se. I když třikrát prohrál a jeho zklamání bylo znát, pral se jako lev a nedal 

soupeřům nic zadarmo. Stačilo opravdu málo, aby jeho prohrané zápasy byli 

v jeho prospěch. Pěkný výkon. 

 

Chmela Tomáš    – 30 kg  2V/2P    3. místo  

- Tomáš je rváč, předvedl bojovný styl a zaslouženě si tak vybojoval dvě výhry. No 

na nováčka opravdu zajímavé boje a srdce rváče. Jsem na něho zvědavá do 

budoucna.  

 

Benjamínci U 11 

  

 Meixner Michal    - 27 kg  1V/3P  4. místo 

- Michal předvedl velice pěkné a útočné judo. V prvním zápase se potkal 

s Vonturem, se kterým byl většinu zápasu aktivnější, ale nedokázal se prosadit 

v technice. Pak jedno zaváhání a prohra. Dalších zápasy měli podobný charakter, 

útočné judo, ale bez bodování. Chybí nám sparing a začíná se to projevovat. 

musíme na tom zapracovat … úkol pro trenéra!!!  



 Boháček Jan    - 34 kg  5V/1P  3. místo 

- Honzu alias Pepeho musím pochválit, ukázal velice dobrý výkon. Do ničeho se 

zbytečně netlačil a soustředil se na svou práci. Má v sobě potenciál, ale je potřeba 

zapracovat na správném provedení technik a psychice. Jinak dobrá práce. 

 

 Huvar Jakub    - 37 kg  4V/1P  2. místo 

- Kuba šel pěkně. Nestačil až ve finále na Bortlíčka, kterého v základních bojích 

porazil, no škoda, ale nevadí. Posledních pár zápasů mi příjde, že je  v zápasech 

dost sevřený. Chtělo by to trochu více otevřít boj a nebát se, ale Kubovy patří 

pochvala. Předvádí pěkné judo. 

  

Čebík Filip    - 37 kg  4V/1P  3. místo 

- Filda šel moc pěkně, stačilo málo a mohli se potkat s Kubou ve finále. Bohužel po 

hodu na yuko, na chvilku zaspal a nechal se soupeřem hodit na ippon. Škoda, ale 

nevadí  příště to vyjde. 

 

závěrečné hodnocení: 

Líbil se mi systém rozlosování. Pořadatelé se snažili, co nejvíce vah, dát do pul 

systému a tím tak umožnit závodníkům více zápasů. Všichni zúčastnění se prali na stopadesát 

procent a předvedli velice, velice pěkné boje. Zaslouží si velkou pochvalu. Kluci jste skvělí  

 

Zpracovala: Boháčová Michela 


